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Dr. Cabré de la Secretaria, estima que el Coli
seli lia de donar-li el més cordial i efusiu vot 
de gràcies pel seu esforc extraordinari i gran 
encert en defensa de la continuado del nostre 
Sixdicat i demés entitats del Casal. Subscriu i, 
coni eli, creu que tots els compain^s la subs- 
criuran, la seva actuació, car tots sabem qui 
és i el que val el company Dr. Cabré i per 
això qualifica d ’ indispensable la seva interven- 
ció amb el seu nou carree en el qual brillará 
coni en totes les seves actuación Si, la seva intel- 
ligència i la seva devoció al nostre estament 
i Corporació.

Pasa a tractar deis acords que es detallen en 
el F u ix  d’Ini'omació del Comité que s ’lia llm- 
rat a tots els companvs i amb referencia al 
primer acord, que tracta d’establir amb ca
rácter obligatori per a tots els sods del Sin
dicad, la quota mensual d ’una pesseta per a la 
Caixa de Beneficencia, fa algunes observacions 
encaminades a determinar la beneficencia que 
va a càrrec del Col legi i la del Sindicat, per 
tal d’aclarir conceptes.

L legeix  després el D r. Brossa una circular 
que el Coliseli del CoHegi té redactad^ per 
a trametre-la a tots els Col legiats, si Tauto- 
ritza el Comité Control, amb la finalitat 
d ’obrir una subscripció a favor de les victimes 
i invàlids del moviment, a més de la nostra 
desiliteressada aportado mèdica, sempre en fa 
vor de tothom. L a  quantitat recaptada será 
lliurada al Conseller de Sanitat, ais efectes de 
la seva aplicado.

E l D r. Fornells demana uns aclariments res
pecte a l ’abast de les atribucions del Comité.

E l senyor Secretan li aclareix que el Coli
seli del Sindicat segueix tenint les mateixes 
atribucions de sempre i per aquest fet té dos 
representants del Comité, de manera que sola- 
meut per assumptes de transcendencia, que e¡ 
Coliseli, per sí, no s ’atreveixi a resoldre sense 
l ’assessorament del Comité, aquest té funcions 
executives.

Finalment, després d ’ intervenir els Drs. Abe- 
l!ó, Brossa, Cabré, V iladrich, Soler i Comas, 
s ’ a c o r d a ,  a proposta del Dr. V iladrich, accep- 
tar en  principi Pacord del Comité en la forma 
q u e  esmenta el F t j l i  d ’ I n f o r m a c i ó ,  sense que 
1’acord vulgui pressuposar que 110 pugui mo- 
dificar-se la forma de percebre la quantitat, 
s i amb segell de beneficéncia o una altra forma 
de recaptar les quantitats que siguin necessàries 
a la  finalitat desitjada.

E l Dr. Cabré suggereix que la circular que 
té proposada el Col legi i que ha llegit el Doc
tor Brossa, amb motiu d ’obrir una subscripció

per a les victimes del feixism e, el Conseil la 
faci seva i la defensi amb tôt 1 ’entusiasme.

S ’aceepta la suggeréncia esmentada i el Doc
tor Brossa manifesta que fará el necessari per 
a portar-lío a la práctica.

E l Dr, Cabré manifesta que el Conseil va 
eneomanar a l ’Associació de Metges d ’E n ti
tats d ’Assegurança i Em preses d ’A ssisténda 
Médica del Sindicat de Metges de Catalunya, 
junt amb la Seeció Comarcal de Barcelona, 
la redacció d ’unes Bases que ara serán llegi- 
des al Conseil, estimant que és el moment 
oportú de plantejar l ’assumpte d ’una manera 
directa.

Diu que les Bases han estât ja  aprovades per 
la Comarcal i a vu i vé al Conseil per la seva 
aprovació i presentar-les tôt seguit al Comité 
Control en cerca de la solució més adient. 
Demana que el company Teixidó i Fino, que 
ha intervingut en aquest afer i que li ha anun- 
ciat que vindria a la Sessió d ’avui, entri al Salo 
per tal d ’ informar al Conseil respecte algún
punt concret.

E l senyor Président invita a entrar al Doc
tor Teixidó i F ino qui aix í lio fa , tot pregant- 
li si vol fer alguna manifestado.

E l D r. Teixidó i F ino, després de saludar 
al Conseil reunit, diu que com les Bases pre- 
sentades ja  son prou clares, creu que és prefe
rible siguin llegides, i fará els aclariments que 
calguin, si li son demanats.

E l senyor Secretan llegeix tot l ’articulat dfe 
les «Bases per a regular els serveis d ’assis- 
téncia Médico-Quirúrgica en les Entitats d ’A s
segurança sobre la salut, excloent els accidents 
del treball».

Durant la lectura, els Drs. Cabré i Abelló 
fan algunes observacions que son contestades 
peí Dr. Teixidó ámpliament.

Fin ida la lectura, la Presidéncia pren la pa- 
raula manifestant que el Conseil, correspondit 
a les orientacions sindicáis que fins ara s ’han 
portât, veu amb complaença la meritoria tasca 
portada a cap per l ’Associació de Metges as- 
salariats i la Secció Comarcal de Barcelona i 
proposa traslladar el projecte llegit al Comité 
Control, per tal que aquest pugui fer el neces
sari peí bon endegament d ’aquest assumpte 
de tanta importancia per a un gran sector del 
nostre estament.

A lx í s ’acorda.
E s  dona compte de les comunicacions re- 

budes. Una del Comité Sanitari de Milícies 
A ntifeixistes, Control del Casal, notificant la 
constitució del Comité i el nombrament d ’un o 
dos Delegats segons les necessitats de cada Jun-


